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To: @rivi ni; IEEE EEE @ ivr i; IEEEBE
From:

Sent: Wed 2/24/2021 10:58:42 AM

Subject: RE: Update COVID-19-vaccinatie medische hoogrisicogroepen

Received: Wed 2/24/2021 10:58:43 AM

zest IEEE
Lijkt me een goed idee als we volgende keer de update samen doen, hoe minder vragen hoe beter.

Ik verwacht dat er morgen of overmorgen een nieuw bericht uit kan, misschien kunnen jullie alvast een tekst over

het HA traject schrijven om e.e.a. te verduidelijken.

Met betrekking tot je opmerking over de rol van huisartsen: de huisartsen helpen met het in kaart brengen van de

de pt met Down of obesitas en voor de medische indicaties, dus worden zij ook in deze zin genoemd.

Vriendelijke groet,

5.1.2e
oy

Landelijke Coérdinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
tel. 06-INCA

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (CIb)

From: EEivo.nl>
Sent: woensdag 24 februari 2021 11:32

To: SEE ov. >; IEE EE c +. IE

Subject: RE: Update COVID-19-vaccinatie medische hoogrisicogroepen

seste [IEEE
Dank je wel. Fijn dat dit er ligt.

Ik vind het wel jammer dat de groepen die nu bij huisarts worden uitgenodigd en gevaccineerd op dezelfde hoop

zijn gegooid. Daarvoor is een traject bekend en het is nu zo opgeschreven dat kan lijken alsof dit ook nog verder

uitgewerkt wordt. Het zou, zoals gisteren ook aangegeven in de werkgroep, helpen als dit traject er explicieter uit

wordt gehaald en dat ook duidelijk is waarom zij wel AZ mogen.

elegd in de zin:Verder vroeg ik me af welke rol voor de huisartsen jullie nog zien we

Volgens mij was duidelijk dat de huisartsen juist niet weten wie dat zijn en dat dat via de medisch specialisten gaat.

Ik ga daarom deze versie niet in zijn geheel verspreiden onder de huisartsen, omdat ik graag meer helderheid wil

tav de verwachtingen bij bovenstaande.

Verder wordt er vooruitgelopen op het feit dat de huisartsen de risicogroepen onder 60 jaar gaan vaccineren. Dat

ligt in de lijn der verwachting, maar dit is nog niet eerder als een zekerheid gecommuniceerd. Is dit afgestemd met

het programmamanagement?

Kunnen we vanuit het perspectief van de huisartsen de volgende keer even meelezen in een bijna definitieve versie
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om te kijken of dit nog vragen op kan roepen voor de huisartsen?

Hartelijke groet,

Verder zie ik dat hierin staat:

oo BE
RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

wi: os -IRE=:EETovr. | ameIKE
Awezig:EE

From: JE vn.
Sent: woensdag 24 februari 2021 09:41

arivm.ni>; [INGE EE i.EEE
@rivm.nl>

Subject: Update COVID-19-vaccinatie medische hoogrisicogroepen

pent:[

Bijgevoegd het bericht met de update over COVID-19 vaccinatie van de medische hoogrisicogroepen.

Dit bericht zal vandaag verspreid worden onder verschillende beroepsverenigingen en pati€éntenorganisaties.
Zouden jullie dit aan de huisartsen-organisaties kunnen doorsturen? Ik heb zelf denk ik niet genoeg zicht op welke

organisaties hier precies relevant voor zijn (naast NHG).

Zodra er meer details bekend zijn over de uitvoering, dan zullen wij weer een bericht sturen.

Ik vermoed dat dit op korte termijn zal zijn.

Vriendelijke groet,

5.1.2e

wv. l.2e

Landelijke Codrdinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
tel. 06IEEE

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (CIb)

rrom: [IEEE< rivm.nl>

Sent: dinsdag 23 februari 2021 16:35

Subject: RE: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vaccin

Dankje wel. Goed te horen!

Je kunt het het beste naar| EEE <r mij toesturen.

crijs RES

van: JEENciv n>
Datum: 23 februari 2021 om 16:25:18 CET

Aan: INEEKECSEN BENET o iv. NEXT CEFR o iv.»
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Onderwerp: RE: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vaccin

Bedankt voor je aanbod.

Wij zijn momenteel bezig met een algemeen nieuwsbericht dat we met verschillende organisaties willen delen, om

aan te geven wat de stand van zaken is.

Kan ik dit naar jou sturen om de groep van de HA in te lichten?

Mbt de LCI richtlijn: dit punt heeft onze aandacht, er staat voor morgen een richtlijn update gepland waarin dit

wordt aangepast, helaas gaat zoiets niet overnacht...

Vriendelijke groet,

aien-
tel. 06JNEKECINN

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (CIb)

From: IEEEov i>
Sent: dinsdag 23 februari 2021 16:07

To: S28 EET o ivr. >; ERE BEET o ivrm.n1>
Subject: RE: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vaccin

Even een korte terugkoppeling naar jou want heb de reumatoloog gesproken. Het is door de NHG in de webinar

goed uitgelegd, maar helaas door een aantal artsen verkeerd geinterpreteerd.
Ik denk dat de communicatie hierover essentieel is: altijd veilig, in enkele gevallen minder effectief. Zoals ik

vanmorgen ook al aangaf moeten we terughoudend zijn in het communiceren van de verminderde effectiviteit want

dat geldt zeker niet voor alle biologicals. Ik denk (en ook iom de reumatoloog) dat de communicatie hierover ook

belangrijk is en nuancering opgenomen moet worden. Want nu denk iedereen met een snufje van iets (en dat zijn
er heel veel) dat ze veel risico lopen en AZ niks doet. De az vaccins zullen bij de meeste personen gewoon effectief

zijn, echter bij een klein deel is de afweer zo dusdanig onderdrukt dat het vaccin minder werkzaam is. En dat dat

dus voor de meeste middelen niet geldt. Daar was zij het helemaal mee eens.

Als je hulp nodig hebt in de communicatie hierover omdat het heel erg veel is, maar wel prio heeft, weetje ons te

vinden. Want wij zijn als HA TEAM gebaat bij goede en duidelijke communicatie op korte termijn hierover. Ook dat

gaf de reumatologe aan. Zij wil overigens ook wel meedenken als lid van de COVID werkgroep binnen de

vereniging.

Tenslotte nog een vraag tav info voorziening in jullie Ici richtlijn hierover. Hier werd ik nl ook op aangesproken. Nu

staat er:

Ik denk dat dit ook nuancering behoeft (hoog risico en de rest van de ICP) omdat dit impliceert dat alle ICP een

RNA moeten krijgen, wat ook niet het praktisch advies is. Hierin moet denk ik de tweedeling van de GR worden

aangebracht en niet worden gesproken over alle ICP. Mee eens? Zo ja, kan jij dit binnen de LCI oppakken met de

RL groep?

Zo maar een paar dingen omdat het zoveel leeft.

Groetjes
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From:[SCIBCECrivim.nl>
Sent: maandag 22 februari 2021 16:21

rivm.nl>; JE eri.ni>To: 5.1.2e

Subject: FW: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vaccin

+iEE

Zie onderstaande mailwisseling, is dit iets waar jullie nog aan kunnen bijdragen?
Ik zie er voor mezelf niet meteen een rol in?

Vriendelijke groet, 5.1.2e

5.1.2e
wv. 1.28

Landelijke Codrdinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
tel. oo IEEE
RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (CIb)

Sent: vrijdag 19 februari 2021 15:03

To:

Cc: riven >;[EET rivm.n>

Subject: RE: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vaccin

HolIEE

Het begrip levend is niet van toepassing voor het AstraZeneca Covid VVaccin omdat het virusconstruct niet kan repliceren.

Lijkt mij goed dat de huisartsen dat bij hun nascholing correct weergeven/ herstellen met name ook omdat we met echte levende

vaccins heel terughoudend zijn bij immuun-gecompromitteerde patiénten en dit voor de toekomst verwarring kan geven.

Ik voeg en van het Rivm toe in de CC wellicht dat zij hierbij ook kunnen helpen

Met vriendelijke greet EEE

rijdag 19 februari 2021 13:47

reade.nl>

CC: nvr.nl

Onderwerp: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vaccin

Urgentie: Hoog

Zou je willen meedenken over het volgende:

Sinds woensdag krijgen we opvallend veel vragen van patiénten over COVID vaccinatie, mn het Astra Zeneca vaccin. Veel van deze

patiénten geven aan dat zij bellen na overleg met de huisarts.

Deze vragen komen voort uit een nascholing voor huisartsen, waarbij bij deelnemende huisartsen de veronderstelling is ontstaan

dat het Astra Zeneca vaccin een verzwakt levend vaccin is. Huisartsen verwijzen patiénten daarom nu naar ons met de vraag of zij

bij de medicatie die zij gebruiken dit vaccin mogen krijgen.

Inmiddels heeft[EEE contact gehad met de NHG, en daar wordt bevestigd dat in deze nascholing het Astra Zeneca vaccin is

omschreven als een verzwakt levend vaccin, met de aanvullende opmerking dat het wel geschikt is voor reumapatienten. Dat heeft
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natuurlijk verwarring gezaaid. De NHG betreurt de vragen die nu richting ons komen, maar blijft van mening dat de benaming

verzwakt levend vaccin correct is en er bij de webinar juiste informatie is gedeeld. Men onderneemt derhalve ook geen actie

richting de huisartsen, indien de NHG door huisartsen benaderd wordt verwijzen ze naar het RIVM.

Vragen die ik heb voor jou:
+ |s vanuit het perspectief van de werkgroep van het RIVM de benaming ‘verzwakt levend’ correct voor het Astra Zeneca

vaccin?

* Voor nu zijn we van plan om naar aanleiding van deze vragen de volgende tekst op de NVR website te plaatsen, heb je

hierop nog aanvullingen?

O Het Astra Zeneca vaccin is een virus vector vaccin dat géén verzwakt virus bevat, maar een virus vector die gebruikt
wordt om het lichaam aan te zetten tot het maken van antistoffen tegen het Corona virus. Dit vaccin kan veilig gebruikt
worden door immuungecompromitteerde patienten, de bijwerkingen zullen niet anders zijn dan bij niet

immuungecompromitteerde patienten en het vaccin kan geen infectie veroorzaken.

* Heb je adviezen voor andere stappen die we hierin zouden kunnen nemen?

Met vriendelijke groet,

De informatie in dit bericht is uitsiuitend bestemd voor de geadresseerde. Aan dit bericht en de bijlagen kunnen geen rechten worden

ontleend. Heeft u deze e-mail onbedoeld ontvangen? Dan verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender te informeren.

Openbaar maken, kopiéren en verspreiden van deze e-mail of informatie uit deze e-mail is alleen toegestaan met voorafgaande

schriftelijke toestemming van de afzender. [JIIEZEIstaat geregistreerd bij de Kamer van Koophandel in het handelsregister
onder nummer IEEE

The content of this message is intended solely for the addressee. No rights can be derived from this message or its attachments. If

you are not the intended recipient, we kindly request you fo delete the message and inform the sender. It is strictly prohibited to

disclose, copy or distribute this email or the information inside it, without a written consent from the sence: INNINEEER
IEEEis registered with the Dutch Chamber of Commerce trade register with numberJEN


